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1. PRELIMINÄRER

1.1. MÖTETS ÖPPNANDE

Härmed förklaras mötet öppnat kl 17:33

1.2. VAL AV

1.2.1. MÖTESORDFÖRANDE

Charlotta:  Ansvarar för att leda mötet efter dagordningens punkter och ser till att inkommande frågor
behandlas. Ser även till att votering sker i frågor som måste beslutas om.

Charlotta nominerar sig.

“Kan vi välja in mig, Charlotta Blom till mötesordförande?”

“Någon däremot?”

Charlotta invald

1.2.2. VICE MÖTESORDFÖRANDE

Charlotta Kommer även behandla inval under mötet och det är vice-mötesordförandes uppgift att vara
diskussions-moderator om det skulle ske motnomineringar vid inval. För även en talarlista.

Charlotta nominerar Olle

“Kan vi välja in Olle Bergström till vice-mötesordförande?”

“Någon däremot?”

Olle invald

1.2.3. MÖTESSEKRETERARE

Mötesordförande: Ansvarar för att föra protokoll under mötets gång och för att denna ska finnas tillgänglig 2
veckor efter mötet.

Charlotta nominerar Sarah
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“Kan vi välja in Sarah Damgaard till mötessekreterare?”

“Någon däremot?”
Sarah invald

1.2.4. TVÅ JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE

Mötesordförande: Två personer som granskar protokollet efter mötet för att bekräfta att det som skrivits är
det som har diskuterats och beslutats på mötet. Vem som helst kan vara detta. Enligt praxis är även justerare
även rösträknare, vilket innebär att man räknar röster vid sluten votering.

Victoria Hansson och Ida Moss erbjuder sig och blir invalda

1.3. MÖTETS BEHÖRIGA UTLYSANDE

Kommunikatör: Skickats ut en kallelse via mail två veckor innan mötet, marknadsfört på facebook och
instagram. Dagordningen har skickats ut via mail tre dagar innan sektionsmötet.

Charlotta:  Kan vi anse mötet behörigt utlyst?

Mötet anses behörigt utlyst

1.4. FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

Kommunikatör: Finns (inte) på vår hemsida eftersom vi har problem med den, hör man av sig till styrelsen
kan man få ta del av det

Charlotta:  Kan vi lägga tidigare mötesprotokoll till handlingarna?

Mötet säger ja

2. FASTSTÄLLANDE AV MÖTESORDNING
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Mötesordförande:

Att lägga till handlingarna innebär att ärendet noteras i protokollet utan att vidare beslut tas i frågan.

Omröstning sker i huvudsak genom acklamation. Omröstning sker verbalt med bifallsrop (ja-röster).

Praxis på A sektionen är att mötesordförande frågar om mötet kan godkänna förslaget, varpå mötet ropar ja.

Därefter frågar mötesordförande ifall någon vill rösta emot, varpå mötet ropar ja om man istället menar att

rösta emot.

Mötesordföranden meddelar sedan intryck av majoritetsförhållandet.

Vid frågor räcker man upp handen och mötesordförande ger ordet.
Replik kan man begära om man i en diskussion blir direkt tilltalad eller omnämnd. Detta godkänns av
mötesordförande. Replik går före i talarlistan.

Sakfråga är en fråga som rör A-sektionens organisation, tex vad stadgar eller policys säger.

Ordningsfråga är en fråga som rör sammanträdet. Kan vara att man vill föreslå att ajournera mötet eller om
man inte förstår något som sägs. Går också före i talarlistan.

Vi har en lathund för begrepp som är vanligt förekommande under sektionsmöten som ni gärna får ha med er
som en liten handbok under mötet om ni vill!

3. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Mötesordförande: Detta är dagordningen som vi skickat ut. Om det finns förslag på ordning görs dessa nu.
Om det finns några övriga frågor som man vill ska behandlas under sektionsmötet säger man det nu.

Mötet godkänner dagordningen

4.  ADJUNGERINGAR

Mötesordförande: Finns det några som inte är sektionsmedlemmar som måste adjungeras in?

mötet adjungerar in Moa Jönsson

5. MEDDELANDEN

5.1. INFORMATION FRÅN KURATOR

Ej på plats men Filippa presenterar kontaktuppgifter, återfinns i dagordningen
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5.2. INFORMATION FRÅN PROGRAMANSVARIGA

Ej närvarande

5.3. INFORMATION FRÅN KÅRLEDNINGEN

vSO, Amanda, vår kontaktperson på kåren är på plats med information. Påminnelse om att betala kåravgift
för vårterminen (mejl, medlemsportalen kan man hitta info).

Aspning på kåren, finns info på facebook och hemsida

Charm förflyttades till nytt datum 5-6 april är nya datum och mässan är schemabrytande andra dagen. Ta
chansen att snacka med företag!

Glöm inte att rösta i FuM (kårens högsta beslutande organ), bestämmer över kåren och sektioner och inval
sker nu under våren. Dessutom tävling om vilken sektion som har flest som röstar

5.4. INFORMATION FRÅN FUM

Samuel berättar om invalsprocessen till FuM (man har chans en vecka till att söka - till söndag 23:59), prata
med honom om info. Kandidera som ett gäng är ett tips.

FuM7 väljer in en ny kårledning (4 från A har sökt tjoho!), workshop om verksamhetsplanen

5.5. INFORMATION FRÅN JA

Victoria, ordf, jobbar med att menssäkra plan 2 och 5. Det kommer ta lite tid men bra att alla vet och inte
jobbar parallellt. Prata med JA om man har några frågor

5.6. INFORMATION FRÅN A-STYRET

Kandidatmiddag - engagerade behövs. Finns lappar uppe nu

5.7. HEMLIGT MEDDELANDE

AØK dansar och var så duktiga och snygga !
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6. VERKSAMHETSBERÄTTELSE, RESULTAT OCH REVISIONSBERÄTTELSE

6.1. A6

Vera: läser upp verksamhetsberättelse för A6 ‘21

Kajsa: läser upp ekonomisk berättelse för A6 ‘21

Charlotta: Har vi några frågor?

Charlotta: Har vi något yttrande från revisorerna?

Karin: Bokföringen stämmer överens, yrkar för ansvarsfrihet

Charlotta: Kan vi ansvarsbefria A6 2021?

Mötet säger ja

6.2. A-LAGET

Carl-William: läser upp verksamhetsberättelse för A-laget ‘21

Amanda: läser upp ekonomisk berättelse för A-laget ‘21

Charlotta: Har vi några frågor?

Charlotta: Har vi något yttrande från revisorerna?

Karin: Gjort mindre justeringar men bokföringen stämmer överens, yrkar för ansvarsfrihet

Charlotta: Kan vi ansvarsbefria A-laget 2021?

Mötet säger ja

6.3. ANOLLK

Clara: läser upp verksamhetsberättelse för AnollK ‘21

Brian: läser upp ekonomisk berättelse för AnollK ‘21

Charlotta: Har vi några frågor?
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Samuel: har ni sparat info om hur man arrangerar under en pandemi från den (förhoppningsvis) sista
mottagningen med restriktioner?

Charlotta: Har vi något yttrande från revisorerna?

Karin: Bokföringen stämmer överens, yrkar för ansvarsfrihet

Charlotta: Kan vi ansvarsbefria AnollK 2021?

Mötet säger ja

6.4. FOTA

Emil: läser upp verksamhetsberättelse för FotA ‘21 (i rim och bilder)

Isabella: läser upp ekonomisk berättelse för FotA ‘21

Charlotta: Har vi några frågor?

C-W: tog det lång tid att rimma?

Emil: flera dagar

Samuel: varför så specifik summa spons?

Isabella: låg ute med pengar därför står ören med

Charlotta: Har vi något yttrande från revisorerna?

Karin: Bokföringen stämmer överens, yrkar för ansvarsfrihet

Charlotta: Kan vi ansvarsbefria FotA 2021?

Mötet säger ja

6.5. PUBA

Moa: läser upp verksamhetsberättelse för PubA ‘21

Oskar: läser upp ekonomisk berättelse för PubA ‘21 (korrigerar lite muntligt, aspningsposten ska vara nollad
och inte 500kr som det står i presentationen)
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Charlotta: Har vi några frågor?

Charlotta: Har vi något yttrande från revisorerna?

Karin: Bokföringen stämmer överens efter några justeringar, yrkar för ansvarsfrihet

Charlotta: Kan vi ansvarsbefria PubA 2021?

Mötet säger ja

Mötet ajourneras 18:30 för tio minuters paus

Mötet återupptas 18:44 (det blev en kvart)

7. VERKSAMHETSPLAN OCH BUDGET

7.1. A6

Linnea: ordföranden (Frida) kunde inte närvara, så i hennes ställe läser jag upp verksamhetsplan för A6 ‘22

Linnea: läser upp budget för A6 ‘22

Charlotta: Har vi några frågor?

Charlotta: Kan vi godkänna A6 budget och verksamhetsplan för verksamhetsåret 2022?

Mötet säger ja

7.2. A-LAGET

Oliver: läser upp verksamhetsplan för A-laget ‘22

Samuel: vet ni att det är svårt att få rum?

Oliver: Ja men vi för dialog med SAMO och hon har i sin tur snackat med PA

Sarah: Dialog med PA förs!

Matilda: läser upp budget för A-laget ‘22

Charlotta: Kan vi godkänna A-lagets budget och verksamhetsplan för verksamhetsåret 2022?

Mötet säger ja
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7.3. ANOLLK

Julia: läser upp verksamhetsplan för AnollK ‘22

Sebastian: läser upp budget för AnollK ‘22

Charlotta: Har vi några frågor?

Lukas: Varför är det budgeterat för så låga transportkostnader?

Sebastian: Det kommer nog gå bra ändå,  tillgång till bil i år igen

Charlotta: Kan vi godkänna AnollKs budget och verksamhetsplan för verksamhetsåret 2022?

Mötet säger ja

7.4. FOTA

Alexander: läser upp verksamhetsplan för FotA ‘22

Alva: läser upp budget för FotA ‘22

Charlotta: Har vi några frågor?

Charlotta: Kan vi godkänna FotAs budget och verksamhetsplan för verksamhetsåret 2022?

Mötet säger ja

7.5. PUBA

Sofia: läser upp verksamhetsplan för PubA ‘22

Sandra: läser upp budget för PubA ‘22

Charlotta: Har vi några frågor?

Samuel: vad menar ni med upprustning av röda?

Sandra: nån form av renovering, planeringsstadiet just nu. Kom med förslag!

Sarah: PA är taggade på att fixa till

Ida: 4 pubar på hösten - inkluderas pubar under mottagningen?

Sofia: ja det verkar så just nu, inte helt spikat

Charlotta: Kan vi godkänna PubAs budget och verksamhetsplan för verksamhetsåret 2022?
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Mötet säger ja

8. PROPOSITIONER

8.1. FÖRTYDLIGANDE AV STADGAN. OBS. ANDRA LÄSNINGEN

Charlotta läser igenom propositionen i sin helhet

Charlotta öppnar upp för frågor:

Sebastian: vilket hästjobb!

Charlotta: tack det är det, diskussion överflödigt?

Mötet: ja

Charlotta: kan vi rösta igenom propositionen?

Mötet: ja

Charlotta: någon däremot?

Finner förslaget genomröstat

8.2. FÖRTYDLIGANDE OM INVAL

Charlotta läser igenom propositionen i sin helhet

Charlotta: öppnar upp för diskussion

Ida: “välja var för för sig” kan ni förtydliga?

Charlotta: det ska vara tydligt med skillnad mellan förtroende/ och inte förtroendepost

Samuel: har vi något problem med praxis? Kan det bli problematiskt?

Charlotta: vi har haft långa diskussioner med valberedningen, om det är något problem har det inte med
stadgar att göra. Fanns olika lösningar som slopades under vägen, den här propositionen kommer inte vara i
vägen vad gäller stadgarna
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Hilda: har ni funderat på att det kan röra skapandet av en ny kommitte?

Charlotta: Ja men det hanns inte med

Lukas: påverkar detta dagens inval?

Charlotta: nej

Charlotta: kan vi gå till beslut? Kan vi godta stadgaändringen och godta den i sin helhet?

Mötet: ja

Charlotta: någon däremot?

Finner förslaget genomröstat

8.3. UPPDATERING AV INVALSPOLICY

Charlotta läser igenom policyuppdateringen i sin helhet

Charlotta öppnar upp för frågor:

Victoria: gäller först till kvarn?

Charlotta: finns det en nominerad bara får den nominerade platsen - finns det fler får mötet rösta

Samuel: så man får “mötets nominering”? man kan ändå välja att motnominera?

Charlotta: ja

Elsa: lägger till: bara fått positiv feedback kring hur invalet gick till när vi hade den lösning som presenteras i
policyn

Charlotta: kan vi gå till beslut? Kan vi godta propositionen i sin helhet dvs uppdateringen av invalspolicy och
godta den i sin helhet?

Mötet: ja

Charlotta: någon däremot?

Finner förslaget genomröstat
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8.4. STADGEÄNDRING OM REVISORER ÖVERLÄMNING

Emanuel läser igenom stadgeändringen i sin helhet

Charlotta öppnar upp för frågor:

Ida: låter bra! finns det maxantal och hur blir det med arvoderingen?

Emanuel: står inte hur mycket de ska arvoderas så skulle flera revisorer bli invalda kan man anpassa deras
“lön”

Elsa: kommer det öka intresset för revisorsposten?

Emanuel: mer flexibelt och mindre arbetsbörda åtminstone

Julia: stadgan öppnar upp för möjligheten; så det går inte emot hur det ser ut nu

Samuel: varför inval möte 4 och 1 och inte möte 2?

Charlotta: vet inte om det är smidigare på ena eller andra sättet men det står i stadgarna att revisorer väljs in
på årsmötet

Samuel: det hade varit bättre om man hade valt in möte 4 och 2, hinna jaga revisorer och välja in

Elsa: man blir aldrig ensamt sittande

Ida: har ni tänkt på överlämning

Emanuel: man kommer inte sitta ensam (inget behöver förändras från hur det ser ut nu) utan öppnar bara
möjligheten för en extra

Julia: system vi blivit inspirerade av från andra sektioner

Samuel: hur gör dom andra sektionerna
Kassörerna: ett på våren och ett på hösten

Elsa: måste vi ändra om vi vill byta datum

Samuel: sakupplysning: mötet kan ändra om man yrkar på ändring
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Samuel yrkar på att ändra en mening i stadgan

Charlotta: innan vi går till beslut, sista frågor/diskussion

Elsa: har styret nått mer att säga

Julia: kändes som ett bra beslut, för att möta boksluten

Victoria: hur känner revisorerna

Julia: dom e inte här men från tidigare samtal har de varit positiva

Charlotta: kan vi gå till beslut? godkänner vi propositionen i sin helhet

Någon däremot?

mötet: ja

Charlotta: finner att ändringsyrkandet att föredra (ändra från sektionsmöte 1 till 2) Finner det förslaget
genomröstat

Mötet ajourneras 19:43 i 15 minuter vi är tillbaka 20:00

Mötet återupptas 20:02

9. MOTIONER

9.1. BILDANDE AV ARKAD

Markus läser upp motionen i sin helhet

Charlotta: öppnar upp för frågor

Ida: kul! hur tänker ni med rum och förvaring?

Arkad: vi har pratat med styret om detta, men ännu har vi inte så mycket att förvara

Alva: vilket första spel ska ni köpa?

Arkad: vad vill ni ha? ska ta in förslag från sektionen
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Linnea: kommer ni köpa carcason beatbox

Arkad: finns redan
Hugo: ska ni dra in pengar på något sätt?

Arkad: äskar för första, också planer på crowdfunding, försäljning av mat etc

Bella: A2 har spelvecka varje år - kanske kan använda dem?

Arkad: jätttebra ide! vi har också tänkt på det

Victoria: finns gästhylla på styrelsetorget man kan låna ut så länge?

Emil: yatzyturnering??!!

Ida: hur tänker ni med roller och hur många man behöver vara?

Arkad: samtalat med styret och valberedningen, nu arbetsgrupp och till nästa år kommitté. Får utverdera hur
många det är rimligt att vara i kommittén

Mötet ser över riktlinjerna som Arkad presenterat för styrelsen innan

Samuel: har alla kommitteer riktlinjer?

Charlotta: ja alla ska ha det, och vi har jobbat med det under vårt år

Charlotta: läser upp styrets yttrande

Charlotta: kan vi gå till beslut? kan vi anta motionen och bilda en spelkommitté på A-sektionen vid namn
Arkad?

Mötet: ja

9.2. REGLERA VERKSAMHETSÅRET FLORA & FIKA

Lukas och Emanuel presenterar motionen i sin helhet

Filippa: läser upp styrets yttrande

Charlotta öppnar för frågor

Victoria: sista mötet blir bara utskott?
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Styret: ja

Marcus: specificera vilket år som detta kommer gälla?

Emanuel: 23/24

Ida: kommer det påverka de som söker och kommer få sitta kortare?
Emanuel: det kommer bara vara ett sektionsmöte kortare så nej det tror vi inte

Charlotta: kan vi gå till beslut? Kan vi anta motionen och flytta invalet från lp4 till lp3?

Mötet: ja

9.3. GÖR OM MOTIONSMALLEN

Samuel presenter motionen i sin helhet

Sarah: presenterar styrets yttrande

Charlotta: öppnar upp för frågor

Lukas: hur går det med interpellationsmallen Samuel som du fick i uppdrag att skriva en annan gång?

Samuel: det var redan gjort så nej

Markus: motionen måste inte följa en mall enligt stadgarna

Charlotta: kan vi gå till beslut? Röstar mötet för att godkänna motionen?

Någon däremot? mötet: ja

Charlotta: finner motionen avslagen

9.4. RÖDA RUMMET SOM MÖTESPLATS

Samuel presenter motionen i sin helhet

Emanuel: presenterar styrets yttrande
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Charlotta: öppnar upp frågor

Daniel: hur tänker du att det ska kombineras med bokning?

Samuel: vet att det går på basen (datas sektionslokal) men i övrigt ingen aning

Sofia (replik från pubA): samuel kontaktade oss och diskuterade det på internt möte, tycker att workshop är
en bra idé. kan vara bra att utvärdera tillsammans med utomstående. bra att kunna se möjligheter

Victoria: säger fördelar: JA kan diska sina tallrikar och bestick, generellt bra för att minska slit och
släng-grejer

Lukas: vem ska ta ansvaret? känns inte som att pubA borde
Samuel (replik): inte orimligt att PubA som kommitté tar sig an det istället för att tillsätta en arbetsgrupp

Molly: kul förslag, blir en annan grej om vi hade haft ett separat kök, nu kan saker paja och försvinna

Samuel: inte köra rakt av på ett annat koncept så man får anpassa efter Röda Rummet, krävs dialog för att ta
till vara på vår gemensamhetslokal

Philip: ang access och diskmaskin, ordf i kommittéer har access men kan inte ordf i utskott också få det?

Lukas: puba ska vilja anordna och det ska vara transparent

Sofia (replik): vi är nog taggade men vi behöver inte göra nått omständigt

Markus: puba kan driva men ta hjälp av andra kommittéer

Elsa: utifrån diskussionen nu måste vi snacka på workshopen vad vi ska göra i lokalen

Ludwig: när puba kollade på motionen var vi positiva, vi vill ha en dialog med sektionen

Samuel: baserat på diskussionen känns det som att vi kan genomföra det som det står i motionen men också
utvärdera med några fler

Charlotta: kan vi gå till beslut? Kan vi rösta igenom motionen i sin helhet och låta PubA hålla workshop om
Röda Rummets framtida användning?

Förslaget röstas igenom
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10. ÄSKNINGAR

10.1. STARTBUDGET

Arkad framför äskningen i sin helhet

Julia läser upp styrets yttrande

Charlotta öppnar upp för frågor

Victoria: hur ska ni lägga pengarna på representationskläder?

Arkad: vi har gjort budgeten utifrån den ekonomiska policyn

Danel: vilka representationskläder har ni tänkt er?

Arkad: röda byxor med schackrutemönster på knäna

Charlotta: kan vi gå till beslut? Kan vi godkänna äskningen i sin helhet och ge arkad en startbudget?

Mötet: Ja

10.2. ARKITEKTBALEN

Hilda presenterar äskningen i sin helhet

Sarah: läser upp styrets yttrande

Samuel: vi har diskuterat fram och tillbaka, vi går på styrets linje och väljer att skjuta på det och jobba
långsiktigt på det här arrangemanget och väljer därför att jämka oss med styrets yttrande.

Hilda: kommer fortsätta jobba med grundarbetet och ev. presentera detta på sektionsmöte ett

Charlotta: öppnar upp får frågor

Daniel: är det vanligt med bal på andra sektioner?

Samuel: vissa sektioner har haft bal jättejättelänge, andra har precis startat upp. Finns central bal på kåren

Charlotta: kan vi gå till beslut? Ena parten har jämkat sig så kan mötet godkänna styrets yrkande?
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Mötet: ja

11. INVAL

11.1. RUSTA
Valberedningen presenterar de nominerade för posterna med namn och mycket kort varför de nomineras.
Samt enligt den nya policyn hur gruppen fungerar tillsammans.

Olle: frågar om det finns några andra nominerade

Thilde går fram och presenterar sig

Sektionsmötet får ställa frågor till den nominerade

Sektionsmötet går till votering.

“Är det sektionsmötets mening att välja Thilde till ordförande i rustA?”

Mötet: ja

Charlotta: finner henne invald

Elin går fram och presenterar sig

Sektionsmötet får ställa frågor till den nominerade

Sektionsmötet går till votering.

“Är det sektionsmötets mening att välja Elin till kassör i rustA?”

Mötet: ja

Charlotta: finner henne invald

Ledamöter går fram och presenterar sig

Lukas presenterar vad fokusgruppen innebär

Ida: när måste man bli klar med sin uppgift?
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Charlotta: sakupplysning, innan nästa sektionsmöte ska verksamhetsplanen vara kvar

Samuel: när är sångboken klar?

Linnea: när det har löst sig med stad i ljus

Sektionsmötet får ställa frågor till de nominerade

Sektionsmötet går till votering.

“Är det sektionsmötets mening att välja de nominerade till ledamöter i rustA?”

Mötet: ja

Charlotta: finner dem invalda

12. ÖVRIGA FRÅGOR

inga övriga frågor

13. MÖTETS AVSLUTANDE

21:23
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MÖTESSEKRETERARE

Namn Sarah Damgaard

Underskrift _______________________________________

Göteborg den 15/3 2022

JUSTERING AV PROTOKOLL

Jag har läst igenom ovanstående mötesprotokoll noga och godkänner härmed att vad som står skrivet
överensstämmer med vad som sades och beslutades på mötet.

Namn

Underskrift

Göteborg den 15/3 2022

Namn Victoria Hansson

Underskrift _______________________________________

Göteborg den 15/3 2022

_______________________________________

Ida Moss


